



Tallinn, 19 April 2017

Your Excellency, Dear Colleague,

I have the honour to send you the calendar of the inter-parliamentary conferences that the Riigikogu, the Parliament of Estonia, will be organising within the framework of the Parliamentary Dimension of the Estonian Presidency of the Council of the European Union in 2017 and 2018.

During this period, seven inter-parliamentary conferences will be held in Tallinn. The invitation, as well as other relevant information regarding each event will be sent to you in due course.

The events will focus on some priorities identified by the Estonian Presidency, and on the key issues that our parliaments are currently facing and which are deemed to be of the greatest relevance within the European Union.

I truly hope that the programmes and topics we are preparing for these conferences will encourage an active participation from your parliament and that I will have the pleasure of welcoming you and your colleagues in Tallinn, Estonia.

Tere tulemast Eestisse!

Yours Sincerely,

Eiki Nestor
President of the Riigikogu

Calendar of events

Parliamentary Dimension of the Estonian Presidency of the Council of the European Union

No	Date	Event
1.	9-10 July 2017	Meeting of the Chairpersons of COSAC
2.	7-9 September 2017	Interparliamentary Conference for the Common Foreign and Security Policy (CFSP) and the Common Security and Defence Policy (CSDP)
3.	21-22 September 2017	Meeting of the Chairpersons of the Economic Affairs Committees on Transportation Connection of Europe
4.	30-31 October 2017	Interparliamentary Conference on Stability, Economic Coordination and Governance in the EU (SECG)
5.	26-28 November 2017	Plenary Meeting of the LVIII COSAC
6.	28-29 January 2018	Meeting of the Secretaries General of the EU Parliaments
7.	22-24 April 2018	Conference of Speakers of the EU Parliaments



Courtesy translation

Tallinn, 19 avril 2017

Votre Excellence, Chère Collègue, Cher Collègue,

J'ai l'honneur de vous transmettre le calendrier des conférences interparlementaires qui seront organisées par le Riigikogu, parlement d'Estonie, dans le cadre de la dimension parlementaire de la Présidence estonienne du Conseil de l'Union européenne en 2017 et 2018.

Durant cette période, sept conférences interparlementaires auront lieu à Tallinn. L'invitation ainsi que toute autre information pertinente concernant chaque événement vous sera envoyée en temps utile.

Ces événements porteront sur les priorités définies par la Présidence estonienne, ainsi que sur les défis majeurs auxquels nos parlements sont actuellement confrontés et qui sont jugés de la plus haute importance dans l'Union européenne.

J'espère sincèrement que les programmes et les sujets que nous préparons pour ces conférences encourageront une participation active de la part de votre parlement et que j'aurai le plaisir de vous accueillir avec vos collègues à Tallinn, Estonie.

Tere tulemast Eestisse!

Veillez agréer, Chère Collègue, Cher Collègue, l'expression de ma plus haute considération.

Eiki Nestor
Président du Riigikogu

Calendrier des événements

Dimension parlementaire de la Présidence estonienne du Conseil de l'Union européenne

N°	Date	Événement
1.	9–10 juillet 2017	Réunion des Présidents de la COSAC
2.	7–9 septembre 2017	Conférence interparlementaire sur la politique étrangère et de sécurité commune (PESC) et sur la politique de sécurité et de défense commune (PCSD)
3.	21–22 septembre 2017	Réunion des Présidents des commissions des affaires économiques portant sur les liaisons de transport en Europe
4.	30–31 octobre 2017	Conférence interparlementaire sur la stabilité, la coordination économique et la gouvernance au sein de l'UE (SCEG)
5.	26–28 novembre 2017	Réunion plénière de la LVIIIe COSAC
6.	28–29 janvier 2018	Réunion des Secrétaires généraux des parlements de l'UE
7.	22–24 avril 2018	Conférence des Présidents des parlements de l'UE